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РЕПУБЛИКА СРПСКА 

ГРАД ГРАДИШКА 

ПРИВРЕДНИ САВЈЕТ 
 

Улица Видовданска 1а, 78400 Градишка, Република Српска, Босна и Херцеговина, Телефон: +387 51 810 353, 
Факс: +387 51 814 689, E-пошта: gradonacelnik@gradgradiska.com, интернет страница: www.gradgradiska.com 

 
 
 
 

З А П И С Н И К 
са 9. сједнице Привредног савјета града Градишка 

 
 

одржане дана 14.09.2023. године, са почетком у 12.00 часова, у Скупштинској 
сали Градске управе града Градишка. Сједници су присуствовали сљедећи чланови: 

 
1. Миленко Павловић, предсједник Скупштине, 

2. Данијела Љољић, начелник Одјељења за развој и међународне пројекте, 

3. Ведран Кнежевић, начелник Одјељења за комуналне и стамбене 

послове, 

4. Иван Раденовић, начелник Одјељења за привреду и друштвене 

дјелатности, 

5. Саша Суботић, начелник Одјељења за просторно уређење и грађење, 

6. Владо Томић, директор ЈУ „Техничка школа“ Градишка, 

7. Рената Обрадовић-Поповић, директор КП „Градска чистоћа“ а.д. 

Градишка, 

8. Сандро Зеничанин, директор КП „Водовод“ а.д. Градишка, 

9. Крешимир Бодрожић, директор „TИКT MAНУФAКTУРA" д.о.о. Градишка, 

10. Бранислав Бањац, директор „ПМП Јелшинград - ФМГ" a.д. Градишка, 

11. Митар Миљић, директор „HAKADESCH“ д.о.о. Градишка, 

12. Васко Стојнић, директор „ГРAДИД - ИНЖEЊEРИНГ" д.o.o. Грaдишкa, 

13. Жарко Илић, директор „Миленковац“ д.о.о. Градишка, 

14. Петар Нинић, представник „Рапић" д.o.o. Грaдишкa, 

15. Никола Павловић, директор „SECURIS SYSTEMS EU“ с.п., 

16. Дајана Каран, извршни директор Удружења „МОСТ" Градишка. 

 
 

Изостанак су правдали чланови: Зоран Аџић, Драгана Илић, Обренка Балта, 
Милена Врховац, Данијел Гончин, Огњен Видовић, Мулага Цимиротић, Горан 
Стојичевић, Григор Пеев и Драгана Пејчиновић. 

 
Сједници су присуствовали секретар Привредног савјета, Дарко Врховац и 

гости: Александар Љубоја, Подручна привредна комора Бања Лука, Никола 
Мумало, Одјељење за финансије, Славко Калинић, Одјељење за комуналне и 
стамбене послове и Марина Вукотић, Одјељење за комуналне и стамбене послове. 

 
С обзиром на  изостанак предсједника Привредног савјета, чланови Привредног 
савјета су изгласали да 9. редовну сједницу води секретар Привредног савјета, 
Дарко Врховац.
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У складу са Пословником о раду Привредног савјетa, пребројавањем 
присутних утврђено је да постоји кворум за рад. 
Предложен је сљедећи: 

 
Д Н Е В Н И    Р Е Д 

 
1. Усвајање записника са претходне сједнице; 
2. Информација о реализацији Акционог плана за образовање и запошљавање 

Града Градишка за период 2021-2022. године; 
3. Извјештај о реализацији Годишњег плана имплементације стратегије развоја 

за 2022. годину; 
4. Извјештај о реализацији Плана капиталних инвестиција града Градишка за 

2022. годину; 
5. Разматрање информације о стању у привреди у граду Градишка за 2022. 

годину; 
6. Полугодишњи извјештај о извршењу буџета Града за 2023. годину; 

7. Административне и комуналне таксе и накнаде; 
8. Доступност, цијене и квалитет комуналних услуга; 
9. Просторно-планска документација; 
10. Заштита животне средине и могућност за зелену економију; 
11. Извјештај о актуелним јавним позивима домаћих и међународних донатора; 
12. Разматрање/предлагање иницијатива Привредног савјета, 
13. Остала питања. 

 
Будући да није било примједби и приједлога за допуну, дневни ред је  једногласно 
усвојен. 
 

Ад. 1 
 

Записник са претходне сједнице Привредног савјета града Градишка једногласно је 
усвојен. 
 

Ад. 2 
 
Секретар Привредног савјета, Дарко Врховац, укратко је представио Информацију о 
реализацији Акционог плана за образовање и запошљавање Града Градишка за 
период 2021-2022. године.  
Врховац је истакао да је Град у протеклих 5 година, издвајања из буџета намијењена 
за образовање, увећао за 30% и она данас износе око 3,3 милиона КМ годишње. 
У протеклих 5 година значајна средства од око 1,5 милиона евра, уложена су у 
унапређење образовног процеса у граду Градишка, кроз набавку најсавременијих 
основних средстава за обављање ученичке праксе, али и опремање школских 
кабинета. Градишка је данас лидер у овој области, са основним циљем да се образовни 
процеси максимално прилагоде потребама привреде. 

 
Предложена Информација о реализацији Акционог плана за образовање и 
запошљавање Града Градишка за период 2021-2022. године  је једногласно   усвојена. 
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     Ад. 3 
 
 
Дарко Врховац, секретар Привредног савјета, предочио је присутнима Извјештај о 
реализацији Годишњег плана имплементације стратегије развоја за 2022. годину. 
 
На предочена документа није било примједби, те су иста једногласно прихваћена. 
 

Ад. 4 
 

Дарко Врховац, начелник Одјељења за развој и међународне пројекте, такође је 
представио Извјештај о реализацији Плана капиталних инвестиција града Градишка за 
2022. годину, гдје је посебно истакао да није дошло до обустављања пројеката локалног 
економског развоја, већ до њиховог пролонгирања. 
 
На наведени извјештај није било примједби, те је исти примљен к знању. 
 

Ад. 5 
 

Секретар Привредног савјета, кроз документ Информација о стању у привреди у граду 
Градишка за 2022. годину, представио је и економске показатеља привреде града 
Градишка, за период 2016-2022. године. 
Према подацима о стању у привреди, није дошло до значајних поремећаја у привреди 
Градишке  у односу на претходну годину. 
Укупан приход привредних друштава у прошлој години је повећан у односу на претходну 
годину за 17,8%, а запосленост је остала на истом нивоу, уз незнатно смањење од свега 
0,23%. Привредна структура је стабилна већ дужи низ година. Водеће двије гране у 
привреди су прерађивачка индустрија са учешћем од 38,3% у укупном приходу 
привредних друштава Градишке и 49% у укупном броју запослених лица и трговина на 
велико и мало са учешћем од 38,2% у укупном приходу привредних друштава и 16,6% у 
укупном броју запослених. Прерађивачка индустрија преузима главни примат у 
привреди Градишке, који би био далеко јачи да није дошло до посртања једног од 
главних капацитета у области дрвопрераде (Дипо Подградци) што је знатно смањило 
реузултате у области прераде дрвета, али и у укупној прерађивачкој области и ако зато 
непостоје објективни разлози. 
Привреда Градишке је и даље оријентисана на спољнотрговински промет који се из 
године у годину повећава. У 2022. години дошло је до повећања учешћа и извоза и увоза 
у спољнотрговинском промету у Републици Српској и подручју привредне коморе Бања 
Лука. Такође је истакнуто да је у 2022. години дошло до значајнијег раста увоза од 
извоза што говори да се од стране привредника прибјегло осигурању залиха сировина 
за несметану производњу у наредном периоду. 
 

Ад. 6 
 
Никола Мумало, начелник Одјељења за финансије, изложио је Полугодишњи извјештај о 
извршењу буџета Града за 2023. годину. 

 
На наведени извјештај није било примједби, те је исти примљен к знању. 
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Ад. 7 
 
Уводно излагање на тему администартивне таксе дала је начелница Одјељења за 
општу управу, Божана Глувић, која је нагласила да није дошло до промјена у 
административним таксама. 
 
Шеф Одсјека за нормативно-правне послове и управно рјешавање, Славко Калинић, 
обавјестио је присутне да је усвојена нова одлука о комуналној такси, којом је на посве 
нов начин уређена област комуналних такса. За одређене врсте комуналних такса, као 
што је нпр. заузимање јавне површине ради постављања љетних башти и других 
садржаја на јавним површинама, извршено је одређено умањење. 
Највише измјена доживио је дио комуналних такса, који се односи на рекламирање, на 
начин да је рекламирање у новој одлуци нормирано кроз дјелатност коју привредни 
субјекти обављају, заједно са површином рекламе за одређене дјелатност као што су 
производња и тзв. ситне услуге, дошло је до незнатног повећања. Такође, дошло је до 
повећања за остале дјелатности услужног карактера, као нпр. Приређивање игара на 
срећу. 
 
Комуналне накнаде су остале на истом нивоу. 
 
На ову тему, није било примједби, те је примљена к знању 
 

Ад. 8 
 

Начелник Одјељења за комуналне и стамбене послове, Ведран Кнежевић, упознао је 
присутне са доступношћу, квалитетом и цијеном комуналних услуга. Када је у питању 
доступност комуналних услуга, преко комуналних предузећа обнавља се и проширује 
постојећи систем, по захтјевима грађана, као и по дугорочним плановима Града. 
Цијене комуналних услуга су остале непромијењене, а квалитет комуналних услуга је 
на задовољавајућем нивоу. 
 
На ову тему није било примједби, те је иста примљена к знању. 
 
 

Ад. 9 
 
Саша Суботић, начелник Одјељења за просторно уређење и грађење у уводном 
обраћању презентовао је просторно-планску документацију града. 
У текућој години предвиђа се усвајање Регулационог плана „Обилазница –Чатрња“, 
чија је површина обухвата 311 ha, а који се ради у сврху дефинисања намјене простора 
уз саобраћајницу, постојећу Обилазницу.  
У току је интензиван рад на изради Просторног и Урбанистичког плана града 
Градишка чије се усвајање очекује до краја 2023. године или у првом тромјесечју 2024. 
године. 
Ради се о стратешким документима чији је плански период 20 година, од 2021. до 2041. 
године, а на чије ће се одреднице ослањати израда спроведбених докумената. 
 
На ову тему није било питања. 

 
Ад. 10 

 
Марина Вукотић, шеф Одсјека за енергетску ефикасност и заштиту животне средине, 
одржала је презентацију на тему „Заштита животне средине и могућности за зелену 
економију“. Кроз предавање упознала је присутне из привредног и цивилног сектора 
са појмовима везаним за заштиту животне средине (зелена и циркуларна економија, 
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енергетска ефикасност,...), значају зелене трансформације и активностима које 
проводи Град Градишка како би постигао циљеве одрживог развоја, са посебним 
акцентом на енергетску ефикасност. У наставку је вођен дијалог о негативним 
утицајима пословања на животну средину, гдје је објаснила како у производњи 
емитујемо CO2, које су могућности да се без већих улагања смањи карбонски отисак и 
прилагоди важећим европским директивама. 
 
Презентација на тему „Заштита животне средине и могућности за зелену економију“, 
примљена је к знању. 
 

Ад. 11 
 

Секретар Привредног савјета, Дарко Врховац, обавијестио је присутне о актуелном 
јавном позиву Фондације за одрживи развој „Progressus“ за додјелу бесповратних 
средстава пољопривредним произвођачима и прерађивачима за набавку 
механизације, опреме и алата. 
 
Извјештај о актуелним јавним позивима донатора је примљен к знању. 

 

Ад. 12 
 
Присутнима је предочен извод из Регистра иницијатива Привредног савјета града 
Градишка, те је продискутован статус рјешавања поднесених иницијатива. 
На основу предоченог документа видљиво је да су све поднесене иницијативе 
ријешене на задовољајавући начин, или су евентуално у поступку рјешавања. 
 
Секретар Привредног савјета, Дарко Врховац, истакао је да је иницијатива, под 
називом: Обавити разговоре са представницима Министарства пољопривреде, 
шумарства и водопривреде у Влади Републике Српске, у сврху помоћи 
пољопривредницима, због материјалне штете настале у природним непогодама, 
ријешена. 
 

Ад. 13 
 
С обзиром да није било дискутаната по овој тачки дневног реда, секретар Привредног 
савјета града Градишка, Дарко Врховац, захвалио се члановима Привредног савјета 
на присуству 9. редовној сједници. 
 
Закључци: 

 
- До краја текуће године одржати презентацију на тему обновљивих извора 

енергије, за већи број заинтересованих привредних субјеката на територији 
Градишке.   

 
 

Број: 02.11-225/23 
Датум: 14.09.2023. године 

 

 
Записник сачинио: 

 
Дарко Врховац, секретар, с.р. 

Записник прегледала: 
 

Драгана Илић, предсједник, с.р. 
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